
 

 

 

 

Hvidovre d. 10.05.2023 

Referat af Skolebestyrelsesmøde 

d. 10.5. 2023 kl. 17.00 – 20.25  

 
Mødeleder: Søren Krogh Nielsen 
Deltagende faglige ledere: Lis Apitz og Tania Kristiansen 
Referent: Tina Cofrancesco 
Tidsholder: Josefine Berg 
 
Forældrerepræsentanter: Carsten Gutfeld Telling (Robert 5C & Conrad 0A), Christian Løn (Otto 
0C), Søren Krogh Nielsen (Christian 0B & Nanna 2B), Katrine Høybye Frederiksen (Ester 9A & 
Albert 5A), Julie Iben Rothe (Johanne 8D), Josefine Berg (Carla 5A, Leonora 3A), Thea Zumberi 
Traulsen (Isak 0B & Elias 3C). 
 
SFO forældrerådsrepræsentant: Mette Rye Andersen (Andrea 2C). 
Medarbejderrepræsentanter: Flemming Bech og Peter Teglskov. 
Elevrådsrepræsentanter: Ester 9A og Fiona 9B. 
 
Afbud: Carsten Gutfeld Telling. Fiona 9B. 
 
 
Dagsorden 

1. Elevrådet 

2. Meddelelser 

3. Opfølgning ift./færdiggørelse af igangværende områder 

4. Skolebestyrelsens opråb til Kommunalbestyrelsen  

5. Bevægelse i undervisningen jf. skolereform krav  

6. Overblik over strategier og politikker for skolen 

7. Formandens beretning 

8. Eventuelt  

9. Den lukkede del af dagsordenen 

 

 

Venlig hilsen 

Carsten Gutfeld Telling   Lis Apitz  

Formand for skolebestyrelsen  Skoleleder 



O = Punkter til orientering   D = Punkter til drøftelse   B = Punkter til beslutning 

 
1. Elevrådet (O)   

Velkommen til Esther.                 

• Orientering om afholdte møder, og hvad eleverne i øvrigt er optaget af  
Grøn dag. 
 
Elevrådet har følgende ønsker/ideer (ikke pointeret rækkefølge): 
1. Skaterbane (boldfri zone) 
2. To små karruseller samt flere sansegynger. 
3. Oversigt over boldbane- Ønsker fordelingsoversigten tilbage i vinduet. 
4. Årligt talentshow for indskolingen, mellemtrinnet og udskolingen. Dette vil styrke 
elevernes mod til at præsentere samt fremlægge opgaver.  
5. Udlevering af telefoner til de ældste elever i frikvartererne/pauser (tror på at det vil 
skabe mere ro). 
6. Donerer tøj fra glemmekassen hver måned fremfor en gang årligt – fx til genbrug. 
Evt. med hjælp fra pedellerne.  
7. Pant-bod (udlevering af bolde og sjippetov i bytte for mønt). 
8. Body-ordning: For 0-7 klasseelever.   
 
Ledelsen ser på ønskerne og bringer indstillingerne til skolebestyrelsen.  

2. Meddelelser (O)                                                                                                                 

A. Formanden.  

Intet at berette. 

 

B. Skoleledelsen 

Der er afholdt møder vedr. opgradering af madkundskabslokalet (2. møde) og tilpasning 

af håndværk- & designlokalet (1. møde).  

 

Madkundskab -lokalerne:  

Ønske om at få væggen ned, så det bliver et stort rum og ikke to rum som nu. Dette så 

der kan være flere elever i lokalet, samt at det ikke er sikkert at der fremover kan være 

to lærere i undervisningen. En enkelt lærer er ok til ét rum, men ikke til to rum.  

 

Håndværk og Design-lokalet:  

Få ændringer. Måske inden for et år. Skal dog være færdigt inden forår 2024 pga. 

prøver.  

 

9. årgang er i fuld gang med afgangsprøverne. 

 

Featureugen foråret 2023 og 2024. 

Årets tema var OL. Mange hyggede sig. 6-8. årgang var dog lidt svære at fastholde. 

Featureugen næste år (2024) er i uge 12. Tema: Risby. Eleverne er ansatte i forskellige 

Risby virksomheder og tjener ”Risgryn”, som de kan handle for. Eleverne er sammen 

på tværs af årgange.  

  

C. Skolekontaktrådet.  

Der har ikke været afholdt møder siden sidst..  

 

D. Kontaktforældre. 

Besked sendt til alle klassers Kontaktforældre grupper. Ikke modtaget den store 

tilbagemelding. De, som vendte retur, efterspurgte ”graden af engagement?”.  

Opdatering af kontaktforældregrupper i AULA. Thea skriver til ledelsen, som laver et 

opslag på AULA, så skolens AULA ansvarlige kan tilrette kontaktforældregrupperne. 



 

 

 

 

E. Andre. 

SFO-rådet.  

Fokus på kost-politik i SFO og skole.       

 

Flemming: Opgavefordelingen er ved at falde på plads. Fokus på anti-mobbepolitik.  

Peter og Flemming er begge blevet genvalgt. 

 

 

3. Opfølgning ift./færdiggørelse af igangværende områder (D & B) 

• Sundhedspolitik. Få rettelser hertil. Lis gensender til Skolebestyrelsen. 

• Kommunikationsstrategi. Få rettelser hertil. Lis gensender til Skolebestyrelsen.  

• Skolebestyrelsens årshjul. Årshjulet blev finjusteret.  

• Ovenstående er godkendt via mail. 

 

 

4. Skolebestyrelsens opråb til Kommunalbestyrelsen (D & B)                                              

• Som elevtallet er pt på 0. årgang, er der ikke udsigt til at skoleledelsen fremsender 

dispensationsansøgning vedr. forhøjelse af maksimalt elevtal i årgangs klasser.  

 

• Elevtallet på kommende 1. klasser er dags dato 80. Til kommende 0. klasser er der 71 

elever.  

 

• Carsten tilretter brevet og sender rundt til SB for input og godkendelse. 

5. Bevægelse i undervisningen jf. skolereform krav (jvf årshjul, marts) (O)  

Bla. Vamos kort (kort med aktiviteter), hente-diktat, morgenløb, cykelture, 

bevægelsesambassadører – elever under uddannelse. Færdiguddannet inden sommerferien. 

To ambassadører fra hver klasse. Walk and talk. Tavler til stående mundtlig matematik. 

Dansebreaks i timerne. Matematik escape-room (en del af Matmobilen) og meget mere.                   

 

6. Overblik over strategier og politikker for skolen (jvf årshjul, marts) (O)  

Gennemgang af oversigten og drøftelser om henvisninger til hvor strategier og politikkerne kan 

og skal findes.                          

 

7. Formandens beretning (D & B)                                                                                 

Skolebestyrelsens ønsker til emner, der bliver omtalt. 

Bussen 

Skoledistriktet 

Sundhedspolitik 

Kommunikation 

FN international lærer dag 

Økonomi 

Mobiltelefon 

Trivsel 

Kontaktforældre samarbejde 

Covid 

 

8. Eventuelt (O) 

Bussen. 



Mulighed for salg af reklame til bussen, så bussen kan blive finansieret? 

 Forvaltningen har sendt et link med henvisning til retningslinjer. Christian laver et skriv, som 

sendes ud til skolen forældre. Evt. sponsorater/reklamer skal godkendes af Forvaltningen. 

 

 

Praktiske medhjælpere 

Spørgsmål: Har skolen praktiske medhjælpere til fx børn med handicap? 

Svar Ja.  

 

      Sikkerhed på skolevejen (Risbjergvej). 

      En del af Risbjergvej er lukket for automatiseret køretøjer i tidsrummet 7.30-8.30. 

      

      Spørgsmål: Må skolepatruljen sætte nogen former for genstande ud på vejen? 

      Svar: nej. 

                                      

______________________________________________________________________________

                                                             

  



 

                                                                             

 

”Hvilende punkt”: Hallen 

 

Udsatte punkter  

fra SBs årshjul: 

• Orientering om UU-vejledning (april) – udsættes til UU-vejlederen har mulighed for at deltage 

• Evaluere arbejdsfordelingen (maj) – arbejdsfordelingen stadig i gang 

 

Øvrige: 

• Informationsfolder til kontaktforældre (Opfølgning fra mødet 11.1. og 2.3.) 

 

Punkter til SB-mødet den 12/6.2023: 

Mobilfri skole/ smart watches  

Elevønsker fra elevrådet 

 


